

Pelajar2 wanita

berkursus silat

MELAKA Hari 2

Sa-ranah 84 orang penuntut2 Sekolah Tinggi Melaka telah membuka sa-buah kelas seni Silat Sendeng bertempat di-sekolah tersebut baru2 ini.

Di-antara peserta yang mengikuti seni silat itu termasuk empat orang wanita dari tingkatan enam. Mereka ialah Habibah Bndi, Ramlah Bujang, Raftadah Yahya dan Saaidah Shari. (G a m b a r atas).

Guru Silat Sendeng itu ialah Enche Idros bin Yaacob dan pelajaran di-adakan selama tiga kali telah di-jalankan sejak dua minggu lalu.

Kerajaan bersedia

bantu seni silat

gayong — Harun

21 JAN 1972
KUALA LUMPUR,

Khamis — Menteri Besar Selangor, Dato Harun Haji Idris, memberi jaminan bahawa kerajaan negeri bersedia memberi segala kemudahan dan bantuan bagi memperluas Senil Silat Gayong di-kalangan belia2 di-negeri ini.

Dalam hubungannya ini tegas beliau, arahan telah di-rebutkan supaya satu pejabat khas di-bina berhubung dengan tempa t kediamannya di-jalan Raja Muda di-sini bagi menempatkan Pegawai Kemajuan Sukan Negeri.

Kegiatan2

"Dengan chara ini, saya sendiri akan dapat memelihara sa-clara dekat keadilan2 dan la-behant yang di-berikan kepada belia2 yang berminat dalam Seni Silat Gayong ini," tambah de-Hai.

Dato Harun berkata demikian ketika bertempak di-majlis persembahan la-sayonari pada 20 orang ahli Persatuan Silat Gayong Malaysia.

Oleh HAMID
BENDAHARA

Chawangan Selangor di-Dewan Besar Kempong Pandan di-sini semalam.

Harun hadir dalam majlis itu dan menyerahkan 24 orang ahli Persatuan yang sedang melakukan latihan mudi kepada ka-malaysia Barat.

Dato Harun yang men-jadi Imam Khairiah Silat Seni Gayong Malaysia mempersembahkan kepada penak kerajaan meng-galakkan belia2 memper-lajari seni tersebut sa-bagai satu dari chara2 mempertahankan diri dari bahaya.

Pengaroh

Kata-nya, di-Malaysia, berbagai chara memper-tahankan diri, seperti Karee dan Tae Kwon Do, di-galakkan dan Silat Seni Gayong juga tidak kurang pengatannya di-kalangan belia2 Melayu.

Kegiatan ini selaj usat di-jalankan oleh Persatuan Seni Silat Gayong bagi mempopularkan seni tersebut di-seuruh ne-gara.

"Belia2 mesti-lah cuba memper-heor diri dalam seni Silat Gayong ini sa-bagai satu chara

memperlihatkan diri. Selain itu, payong sa-bagai binaan yang baik dan juga payong ketika binaan turun," tambah beliau.

Kapada peritenti silat gayong Dato Harun memisahkan supaya beratur belia2 sa-hingga beraya men-capai kebajikan yang cemerlang.

Saudaraz juga mesli-lah juga mempraktikkan pengatannya yang telah di-petolehi supaya terdapatlah ketiapa.

Dato Harun juga ber-hava supaya acat2 rrsari Melayu yang di-pelajarinya itu juga di-praktikkan.

"Sikap hormat me-nghormati antara satu sama lain juga mesti-lah di-galakkan di-kalangan belia2," tambah beliau.

Harapan

Sementara itu, Ketua Bahagian Adat Seni Silat Gayong, Inche Yaacob Hassan, dalam ucapan-nya menegaskan bahawa ada-lah menjadi keza-man Persatuan adak rresan orang2 Melayu yang berbondi pekerti itu.

"Adak yang di-jalan-kan di-zaman pemere-nahan Rajaz Melayu itu sangat di-sungguh tinggi dan patut di-galakkan semua," kata-nya.

Beliau kesal kerana sa-tergang belia2 Melayu oleh-in di-dengaroin tidak adak2 saing yang kemudi-mendatangkan kemudi-ngan, malah mengukir

Beliau juga berharap leboh ramai lagi belia2 Melayu terdiri dari lelaki dan perempuan memper-nyal minat dalam Seni Silat Gayong.